
 

              

企业介绍 Company  Profile  
  
           北京首汽智行科技有限公司由北京首汽（集团）股份有限公司（简称“首汽
集团”）控股，主打品牌  “Gofun 出行”是首汽集团针对移动出行推出的一款新能
源共享汽车产品，同时是  “绿色出行”、“共享经济”商业模式的全新尝试。随着新
能源技术的发展以及国家对新兴产业政策的推动，新能源车共享汽车将拥有良好

可期的发展前景。Gofun出行对促进新能源汽车推广应用、推动汽车共享模式创
新发展、降低私人小客车使用强度、缓解交通拥堵和减少交通污染排放等方面具

有重要意义，被评选为首汽集团、首旅集团及北京市国资委的优秀创新项目。  
Gofun 出行秉承首汽集团作为全国最大出行服务运营企业的多年经验和优

势资源，响应政府号召，把握“新能源+车联网”的全趋势，致力于整合用户碎片
化的用车需求，提供便捷、绿色、快速、经济的出行服务。车辆无人值守，用车

全程 APP 操作，即取即用、分时租赁，消费者可按个人用车需求预定车辆。目
前，车辆已全国布局，上线规模突破 20 余个城市 15000 辆车，引领行业先锋。
共享汽车时代已经来临，未来我们将持续布局全国，实现飞速发展。  

  
            Beijing Shou Qi Tech Co., Ltd. is held by Beijing Shou Qi Group Corporation 
(“Shou Qi Group”). Its mainstay brand, Gofun Travel, is a new energy car-sharing 
brand and also a trial of Green Travel and Sharing Economy. With the development 
of new energy technology and the national policies for new industries, there is a 
promising future for new energy car-sharing. Gofun travel has played a significant 
role in promoting the popularization and application of new energy vehicles, 
promoting the innovation and development of car-sharing mode, reducing the use 
intensity of private passenger car, easing traffic congestion, reducing traffic pollution 
emissions and other aspects. It was recognized an excellent innovation project of 
Shou Qi Group, Shou Lv Group and Beijing SASAC.  
    Gofun Travel, with many years of experience and advantages of Shou Qi Group 
in travel services, will respond to the government’s call and commit itself to integrate 
users’ fragmental travel needs in this new trend of new energy & Internet of Cars and 
to provide convenient, green, fast and cost-efficient travel services. With Gofun 
Travel, cars will have no fixed owners and you can use an app to operate them 
whenever you want a car; time-based rent meets your needs. Now cars are distributed 
across China. With 15,000 cars in more than 20 cities, Gofun is leading the industry. 
The era of car-sharing is coming. We will continue to deploy more cars in China and 
achieve rapid development.   


